
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce konaného dne 30.01.2012
v kulturní místnosti Obecního úřadu od 18.00 hod. do 19.30 hod.

Přítomni: 7 členů zastupitelstva

Zapisovatelka: Krupičková  Květoslava

Ověřovatelé :   Malý Otto, Kubela Jiří

Program : 1) Zahájení
                 2) Informace o žádaných dotačních titulech
                 3) Úhrada za svoz komunálního odpadu
                 4) Různé
                 5) Diskuse a závěr

1)  Starosta  pan  Josef  Havránek  přivítal  přítomné,  přečetl  program  jednání  ,  navrhl 
zapisovatelkou  Květoslavu Krupičkovou  a ověřovateli pana Ottu Malého a Jiřího Kubelu a 
vyzval zastupitele k hlasování o schválení.

Pro – 7 členů zastupitelstva      proti- 0 členů zastupitelstva      zdržel se- 0 členů zastupitelstva 

2) Informace o žádaných dotačních titulech
    
Pan starosta předložil občanům žádost o dotační tituly na „Úpravu místní komunikace před 
hasičskou zbrojnici“  a další  žádost  na „Minibus pro obec Vitiněves“.  Pan starosta  navrhl 
setkání s projektantem a posoudit, jak se budou komunikace opravovat a zastupitelé, aby se 
k tomu vyjádřili. 

Usnesení č. 1/2012 – Zastupitelstvo obce schválilo projekty na „Úpravu místní komunikace 
                                  před   hasičskou zbrojnici“ a projekt na „Minibus pro obec Vitiněves.
                                  Zastupitelstvo obce schválilo setkání s projektantem na opravu cest po
                                  celé obci.

Pro -  7 členů zastupitelstva     proti–0 členů zastupitelstva      zdržel se–0 členů zastupitelstva

3) Úhrada za svoz komunálního odpadu

Svoz komunálního odpadu je navýšen o 4% - DPH. 2 x do roka přistavit kontejner, na jaře a 
na podzim.

Usnesení č. 2/2012 – Zastupitelstvo obce schválilo navýšení  o 4% a kontejner na odpad
                                  bude přistaven na jaře a na podzim.
   
Pro – 7 členů zastupitelstva      proti- 0 členů zastupitelstva       zdržel se-0 členů zastupitelstva
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4) Různé

Vyčistit kanál u nádraží – dát rošty, které by se přivařily. Pan starosta zajistí opravu u pana 
Heršálka.

5) Diskuse, závěr

Pan Dyntar – dal návrh oslovit pana Kunta, zda by neprošel komunikaci v obci  a kolik by 
stála oprava cesty kolem řadovek.

Paní Krupičková – opravit panely na Hradčanech – jsou propadlé.

Pan Kuchař – U pana Vyviala odstranit borovice, které zasahují do komunikace.

Do diskuse se již nikdo nepřihlásil a pan starosta poděkoval přítomným za účast  a zasedání 
ukončil.

Zapsala : Krupičková Květoslava…………………………….

Starosta: Havránek Josef……………………………………..

Ověřil   : Kubela Jiří………………………………………….

               Malý Otto…………………………………………..    


